
Elevrådsmøte 22.10.24

Til stades: Emilie, 8A, Maia-Elise 8B, Alexandra 8C, Emilis 9B, Nora 9C, Mudasir 9D, Vilte

9E, Amalie 10A, Maria 10B, Mira 10C, Aron 10D, Tuva 10E

● Rosa dag
Veldig mange kledde seg i rosa. Vi fikk inn litt under 20 000,- kr. Det var mye gris

etter muffinsene og det var ikkje triveleg. Om nokon i elevrådet/MOT kunne stått

rundt løypen, eller heia meir på dei som sprang så dei får meir motivasjon til å

springe.

● Toaletta
Det er folk som bruker doen til å sitje der. Vi må låse alle toaletta så kan heller

vaksne sleppe inn dei som må på do, sånn at det blir mindre gris på doane.

● Halloween
Informere om at vi skal gå med kostyme. Premie til dei som har flest kostymer i

klasserommet og ein på kvart trinn som har det beste kostymet. Vi lager

TikTok-videoen om at vi skal kle oss ut. Aktiviteter i friminutta. Mariann lagar

ansvarsliste.

● Juleball
28. november. Vi burde få DJ som i fjor, tanker om artister som vi kan ha. Litt mer

vakter som kan passe på at folk ikkje går opp på scenen. Tema kan vere ELEGANT.

● Adventstida:
- Santa Lusia, gjere noko ut av denne dagen

- Pynte klasserom. Dei som har den beste juleklassen får klassen premie.

- Ha ein episode med julekalender i kantina i storefri.

● Ventilasjon
Det er dårleg ventilasjon på skulen. Ofte må ein opne vindauga sjølv om det er veldig

kaldt ute. Kan ein gjere noko med det?


